
Predseda opozičného Smeru-SD Robert Fico:
Želám si, aby očkovanie bolo úspešné, ale aby
ľudia mali MOŽNOSŤ VÝBERU. Poslanec
Tomáš Taraba k vyjadreniu, že vakcína
nebola rýchlo vyvinutá: Presne toto hovorili
aj pri Boeingu 737 Max…
- CZ24 News | 27. prosince 2020

SLOVENSKO: Predseda opozičného Smeru-SD Robert Fico si želá, aby očkovanie proti
ochoreniu COVID-19 bolo úspešné, zároveň však, aby ľudia mali možnosť výberu. Uviedol to
prostredníctvom videa zverejnenom na sociálnej sieti

„Chcem požiadať zainteresovaných, ministrov, členov vlády a ďalších, prosím, nerobme z toho takúto
demagógiu a propagandu. Radšej dajme ľuďom všetky informácie, ktoré potrebujú k slobodnému
rozhodnutiu. Ja si veľmi želám, aby očkovanie bolo úspešné, ale rovnako si želám, aby ľudia mali
možnosť výberu,“ uviedol.

Podľa neho mala by byť možnosť výberu očkovania, alebo napríklad v testovaní, aby si človek mohol
zvážiť všetky negatívne a pozitívne informácie, a potom sa aj rozhodnúť.

Na Slovensku sa v sobotu večer v nitrianskej fakultnej nemocnici začalo očkovanie proti ochoreniu
COVID-19. Ako prvý dostal vakcínu infektológ Vladimír Krčméry.

Na Slovensko zatiaľ dorazilo približne 10.000 vakcín, celkovo ich je nakontrahovaných 18 miliónov.
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Ako prví by sa mali očkovať zdravotníci, zamestnanci domovov sociálnych služieb či pracovníci
kritickej infraštruktúry. V nedeľu (27. 12.) sa bude s očkovaním zdravotníkov pokračovať okrem Nitry
aj v Bratislave, Banskej Bystrici a Košiciach. Širokej verejnosti bude k dispozícii zrejme okolo Veľkej
noci na budúci rok.

12, 6 alebo 3?

Na sociálnej sieti reagoval na prvé očkovanie proti Covid-19 aj poslanec Tomáš Taraba. „Máme za
sebou neuveriteľný prvý rozhovor na Markíze prvých zaočkovaných Slovákov z pandemickej komisie.
Odporúčam vrelo si tento rozhovor pozrieť.“

„Pani Krištúfkova na otázku, či teraz bude môcť chodiť po Slovensku bez rúška, pokrčila rukami a
nevedela odpovedať, ale nakoniec povedala, že mysli si, že áno. Nuž tak ja ju opravím, minister
zdravotníctva v parlamente mi verejne minulý týždeň odpovedal na kameru, že nie,“ dodal.

„Na otázku, či sa tí, čo prekonali Covid môžu dať očkovať, odborníčka po ľavici pána Krčméryho
povedala, že najbližších 12 mesiacov nie. To asi Matovičovi a spol odľahlo. Lenže potom sa ozvala
pani po pravici a povedala, že podľa nej najmene šesť mesiacov nie. Potom sa ozvala tretia pani, že
nie 6, ale iba 3 mesiace. Predstavte si, že by Vám takto v servise odpovedal niekto ako často treba
meniť olej na aute.  Jednoducho bolo by Vám jasné, že sú v tejto téme úplne doma,“ upozornil
Taraba.

Na snímke poslanec NR SR a predseda KDŽP – Aliancia za Slovensko (Kresťanská demokracia a
Život prosperita) Tomáš Taraba

„Potom sa ozvala ďalšia pani, že tá vakcína vôbec rýchlo nebola vyvinutá, veď aj autá dnes nevyvíjajú



tak dlho ako to prvé. Presne toto hovorili pri Boeingu 737 Max, keď ho oveľa rýchlejšie uviedli na trh
ako tie predošlé a po pár haváriach je už dva roky na zemi. Tiež hovorili, že veď oni nevyvinuli úplne
nové lietadlo,“ porovnal poslanec.

„Nakoniec rozhovor ukončil profesor Krčméry ako je všetko úžasné a tá vakcína je dôkazom
existencie Boha, že ľudstvo nenechá ponechané samé na seba. Oni na tej jeho škole sv. Alžbety sa to
asi takto naozaj učia a ten Glasa, ktorý na TV Lux vakcínu prirovnal ku Kristovi to má asi z nejakých
vyučovacích kníh,“ dodal na záver Taraba.


